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Leto otrok-kaj je to"
Leto 1979 je leto otroka. Veliko

lepih besed bomo še slišali, na de-
Janja pa bomo seveda še počakali.

Kaj pa otroci sami, sploh vedo,
da je letos njihovo leto. Ali vedo,
kaj naj bi jim to leto prineslo?

V kratki anketi smo o teh pro-
blemih povprašali štiri šišenske šo-
larje. Statistiki bi nam seveda za-

merili, če bi iz tega hoteli izvleči
takšne ali drugačne ugotovitve.
Kljub vsemu pa so bili odgovori
presenetljivi. Takole so povedalt:

TOMI OMEJEC, 9 let: »V šoli so
nam povedali, da je letos leto
otroka in tudi, kakšen je namen te-
ga leta. A kaj so nam povedali? Ne
spomnim se, vsekakor pa se bomo
morali menda ravno tako učiti kot
v letih, ko ni bilo leta otroka.«

VESNA MICUNOVIC, 13 let:
»Ne, ne vem, da je letos leto otro-
ka. V šoli nam tega niso povedali,
pa tudi v raznih časopisih Pionir-
skem listu in drugih, ki jih berem,
nisem zasledila, da bi kje pisalo o
letu otroka v letu 1979.«

ANDREJA HORVAT, 12 let: »Ja,
seveda vera, da je letos leto otro-
ka. V šoli so nam prek zvočnikov
lepo razložili namen tega leta.
Glavni namen je, da bi otroci v
revnejših deželah živeli bolje kot
sedaj, mi pa se imamo že sedaj do-
bro.«

PETER KNEGO, 7 let: »Nič ne
vem o letu otroka. Kaj pa je sploh.
to? V šoli mi niso še nič povedali
o tem, doma pa tudi ne.«
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